
 

 

Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ Velká Losenice 

ze dne 25.4.2023 

 

Jednání školské rady bylo svoláno předsedou ŠR Radkem Černým. Jednání proběhlo ve 

sborovně v ZŠ.  

 

Přítomni: Radek Černý, Radek Pátek, Josef Pátek, Ladislava Pejchová, Blanka Jírková, 

Ilona Sitařová, Milan Lempera, Karin Jajtnerová 

Omluveni: Vít Rosecký - omluven ze začátku jednání 

Host: Marie Dobrovolná (ŘŠ) 

 

Program: 

 1. Zahájení 

Předseda Radek Černý zahájil jednání v 15:31. 

 2. Volba zapisovatele 

Zapisovatele byl určen Milan Lempera. 

 3. Prezence 

  – viz. výše 

 4. Schválení minulého zápisu  

 Zápis byl schválen bez připomínek. 

 5. Projednání sporu a neshod mezi paní učitelkou XXXXXXX a některými rodiči 

 

P. ředitelka informovala o aktuálním stavu - jak p. učitelka XXXXXXX, tak žáci třídy 

informovali o zlepšení situace. 

Pedagogický sbor považuje věc za osobní mezi rodiči a p. ředitelkou, nevidí důvod k 

zapojení školské rady. 

P. Jajtnerová taktéž osobní rovinu problému považuje za vyřešenou. 

 

Předseda školské rady popsal situaci ze svého pohledu, členové školské rady jsou na 

situaci dotazování některými rodiči, nechceme se primárně zabývat konkrétním 

problémem, ale spíše probrat a vyjasnit postupy pro podobné situace a možnosti jejich 

předcházení v budoucnu.  

Dále proběhla diskuse mezi členy školské rady i paní ředitelkou, z ní vyplynulo následující: 



 

 

 • Ideální je řešit problémy postupně, nejprve s konkrétním učitelem, poté s třídním 

učitelem a následně s ředitelkou školy. 

 • Bylo by vhodné umožnit pravidelnou zpětnou vazbu od rodičů a dětí formou anonymního 

dotazníku.  

 

V průběhu diskuse dorazil p. Vít Rosecký. 

 

 6. Aktuální situace ve věci výběru nového školního informačního systému 

 

Řešíme porovnání Edupage vs Bakaláři. 

Některé pokročilejší funkce Edupage, které využívají střední školy by se daly využít na 2. 

stupni.  

Zkusíme získat reference na Edupage od škol, které je využívají. 

 

 7. Aktuální situace v KPŠ 

Na doporučení pověřence nebudou na webu dále zveřejňovány zápisy ze zasedání KPŠ. 

 

 8. Dotazníky pro rodiče: 

  Hodnocení žáků známkami nebo slovně  

Dotazník vznikl na základě dotazů rodičů, výsledky zatím nejsou plně vyhodnoceny. 

Diskutovaly se možné formy slovního hodnocení a jejich využití v různých předmětech. 

  Hodnocení kvality školy 

Proběhne v květnu. 

 

 9. Personální situace školy 

P. učitelka Hudečková odchází na mateřskou dovolenou, škola hledá nového učitele 

informatiky a přírodovědných předmětů. 

 

 10. Různé 

 

P. Jajtnerová vznesla dotaz na pedagogický doprovod na výletech. Jezdí buď učitelé, 

případně rodinní příslušníci na základě smluvní spolupráce se školou. 

Česko-Polský výměna 



 

 

 Na Polské straně je 18 zájemců + 3 dospělí, kteří by přijeli - termín 12-19.řijna, opačně 

může výměna proběhnout v dubnu nebo květnu 2024. 

Paní ředitelka představila předběžný plán pobytu, vznesla dotaz na možnou pomoc z řad 

KPŠ, ŠR, nebo ze strany zřizovatele. 

 

 11. Příští schůzka   6.6.2023 - 15:30 

 

 12. Zakončení 

V 18:07 


